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Finanční výbor zastupitelstva  
města Úvaly 

Zápis z řádného zasedání 
finančního výboru č. III/2020 

 
Termín 

:       7.9.2020 
 

Místo : zasedací místnost městského úřadu, nám. Arnošta z Pardubic 95, Úvaly 

 
Rozdělovník : členové finančního výboru, starosta města, místostarosta města, tajemník městského 

úřadu, tajemník finančního výboru 
 

Přítomní členové :       Mgr. Jaromír Gloc, ,  Ing. Hana Opálková, Ing. Jana Kytlicová 
.        Ing. Jan Černý, Bc. Hana  Šindelářová, RNDr. Petr Franěk, Bc. Jan Angelov Janev,  
         Bc. Jan Němec,  
 

Omluveni 
Host: 
 

: 
: 
 

Bc. Ondřej  Martinovský, Ing. Josef Zach, Bc. Romana Komínková 
Ing. Kimbembe, pí Hájková 

Tajemník  : Dana Kyralová 
   

 
  

Stav přítomných 

 

V 18.05 hod bylo přítomno 6 členů finančního výboru, FV je usnášeníschopný, zasedání FV je 
zahájeno.   

 

Ad 1, 2) Zahájení, schválení programu jednání 
 

Předseda finančního výboru Mgr. Jaromír Gloc přivítal přítomné členy a zahájil jednání FV. Navrhl 

program jednání. V 18.10 hod. příchod Bc. Angelov-Janeva a RNDr. P. Fraňka, nyní členů pro 
hlasování 8. 

 

Ověřovatelem dnešního zápisu je stanoven Bc. Jan Němec. P. Gloc navrhl do programu zařadit stručné 
shrnutí důležitých bodů projednaných na zastupitelstvu města v červnu 20. Členové FV odsouhlasili 

níže uvedený program jednání. 
 

Program jednání  

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání  

3. Informace ze zastupitelstva města ze dne 25.6.20 

4. Návrh RO 3/2020 

5. Cash flow 

6. Nové schválené kontrolní zprávy – upřesnění, zadání ke zpracování 

7. Diskuse, různé 

8. Závěr 
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Ad 3) Informace ze zasedání zastupitelstva města ze dne  
          25.6.2020 
 
Předseda p. Gloc krátce prezentoval průběh a nejdůležitější usnesení z posledního zasedání zastupitelstva města. 
Mezi hlavní usnesení a projednávané body zahrnul stav parkovacího systému na náměstí, schválení zásad na 
poskytování fin. příspěvku na infrastrukturu, projednání plánovacích smluv s developery (lok. Homolka, Radlická 
čtvrť), přijetí dotace na úpravu přechodu Bulharská, přijetí dvou účelových úvěru ve výši 15 mil. Kč a 2,5 mil. Kč 
(odkup MŠ Pražská a odkup pozemku točna).  K bodu přijetí úvěrů sdělil, že návrhy smluv s KB a.s. nebyly 
předem projednány ve finančním výboru – časová tíseň, předloženo a projednáno rovnou v ZM.  Finální smlouvy 
na tyto 2 nové úvěry jsou k dispozici na webu města.  
Dále p. Gloc informoval členy o odvolání ředitelky TS p. Markéty Řepkové z funkce a o dočasném určení zástupce 
p. Jaroslava Špačka do doby vyhlášení výběrového řízení na pozici. 
 
 
Ad 4) Návrh RO 3/2020 
 
Ing. Kimbembe přítomným prezentoval návrh RO 3/2020.  
 
Z hlavních bodů návrhu: 

 
Příjmy: 

 
a) Daňové příjmy 

 
4111 dotace kompenzace   + 8,605 tis. Kč (Ing. Kimbembe informoval členy FV, že město  
                                                                     obdrželo kompenzaci za snížené příjmy RUD v době koronaviru,) 
1348  příspěvky infrastruktura + 9 mil. Kč  (developer YD Real – Radlická čtvrť) 
 
b) nedaňové příjmy a transfery 
 
4122 dotace KÚ  + 107 tis. Kč dotace na mzdy za covid služby  
4116 dotace ÚP  + 105 tis. Kč zaměstnanost  
4116 dotace KÚ  + 140 tis. Kč dotace hasiči 
 
 
Z diskuze k příjmové části: 
 
Členka FV upozornila na nesrovnalost v pojmenování a vykazování u položek 1121 a 1112, požaduje prověřit či 
případně správně upravit – přehozy řádků. 
Ing. Kimbembe avizoval změnu v předloženém návrhu RO 3/2020, a to v položce 4216 o + 400 tis. Kč, a to dotaci 
z KÚ na participativní rozpočet. Bude upraven návrh o tuto položku. 
Mgr. Gloc shrnul vykazované snížení RUD o 17 % v RO 2/2020, které zůstává poníženo i v návrhu RO 3/2020., 
ing. Kimbembe prezentoval tabulku RUD, kde porovnává údaje ze stejného období z r. 2019, kdy vychází nižší 
trend v příjmech, ing. Kytlicová doplňuje, že se resp. jedná o 13,5%. Celkový příjem z RUDu je 62,3 mil. Kč, p. 
Hájková doplňuje výpočet kompenzace RUD dle počtu obyvatel, tzn. 1250,- Kč na obyvatele. 
Ing. Kytlicová k přijetí kauce 9 mil. Kč od developera YD Real se dotazuje, zda bude uloženo na speciálním účtu či 
běžných účtech. Pí Hájková upřesňuje, že nový účet se zřizovat nebude, prostředky budou uloženy na 
vyčleněném stávajícím účtě, který se nepoužívá pro běžný provoz. Např. prostředky na doplatek kauza kanalizace 
losovačka ve výši 5,7 mil. Kč je také uložen na stávajícím účtě ČNB (příjem dotací, nepoužívá se pro běžný 
provoz). 
Proběhla diskuze k platbě kauce 12 mil. Kč, vrácení 3 mil. Kč a zůstatku 9 mil. Kč od firmy YD Real. FV 

doporučuje smlouvu konzultovat s právníkem, jak je postaveno financování kauce. Ing. Kimbembe prověří. 
 
Celkem navýšení příjmové části o 18 400 679  Kč, bez avizovaných 400 tis. na participativní rozpočet na 
201 533 716 Kč. 
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Výdaje 
z hlavních položek:  
 
a) Běžné Výdaje:  
 
5011 mzdové náklady     + 2,920 tis. Kč (vrácení zpět ) 
5031 soc. poj   +    652 tis. Kč 
5032 zdrav. poj.  +    234 tis. Kč (navazující odvody) 
 
b) Neinvestiční výdaje 
 
5134 prádlo   + 140 tis. Kč hasiči oděvy 
5139 materiál   +   47 tis. Kč (sloupky, přístřešek hasiči) 
5164 nájemné   -  211 tis. Kč (úspory za nájem MŠ) 
5169  služby   + 1,697 tis. Kč (hřiště revize, služby zeleň, služby provoz sběrného dvora) 
5171 opravy udržování  + 2,436 tis. Kč (Oprava Smetanova, budova MěÚ, opravy komunikací,  
        udržovací poplatek kamerový systém 711 tis. Kč )  
5331 neinv.příspěvek  + 2,624 tis. Kč (TSÚ a ZŠ) vrácení poníženého příspěvku 
5141 úroky   +    157 tis. Kč (za 2 nové úvěry) 
5492 fin. dary   -    549 tis. Kč (ČRS nebudou čerpat) 
 
Z diskuze k neinvestičním výdajům: 
 
Ing. Černý se ke kamerovému systému pozastavuje nad vysokou částkou 711 tis. Kč na poplatek za údržbu pro 
MěÚ Brandýs, akce byla hrazena z dotace, takový systém financování nebyl ze smlouvy patrný, ing. Kimbembe 
sděluje, že město by mělo obdržet 15% výnosu z pokut, p. Hájková doplňuje, že by město mělo obdržet 
vyúčtování výnosu z pokut, zatím nulové platby, ing. Černý se dotazuje na smlouvu na kamerový systém – je 
v evidenci OID, ing. Černý požaduje zaslání této smlouvy. 
 
Ing. Kytlicová se dotazuje na fungování financování příspěvku pro ZŠ, když už je samostatně fungující a není naše 
příspěvková organizace. Pí Hájková vysvětluje systém přerozdělování obdržených prostředků, kdy město obdržené 
fin. prostředky přeposílá ZŠ formou příspěvku např. na energie, provoz atd. Zřejmě dále bude město hradit 
náklady na opravu budovy ZŠ. 
 
Ing. Kimbembe avizoval změnu v položce 5362 platby daní a poplatků, kde bude navýšení o cca 4 mil. Kč. Pí 
Hájková sděluje, že jedná každoročně o vykázání částky do výdajů za podané daňové přiznání a vysvětluje 
systém, kdy se jen v rozpočtu vykazuje, jedná se o nulový dopad na rozpočet, město si převede na svých 
běžných účtech a částka se neodvádí.   
 

 
c) kapitálové výdaje 
 
Ing. Kimbembe prezentoval podrobný rozklad v tabulce investic 
 
6121   + 1,460 ti. Kč. (největší položky jsou za nákup pozemku od ČD 815 tis. Kč, 500 tis. bus  
        zastávka na I/12, 500 tis. Kč chodník poliklinika, chodník Na spojce 630 tis. Kč,  
                                           nerealizování některých akcí v letošním roce – např. zateplení 1346,1347 či opravy  
                                           některých ulic) 
 
  
Členové diskutovali k některým investicím jako např. stavbě obchvatu ve vazbě na příspěvky ze Svazku měst a 
obcí, kdy se čeká na uvolnění financí z KÚ. 
Ing. Kytlicová se dotazuje na úrokovou sazbu dvou přijatých úvěrů, zda jsou za variabilní sazbu či je již fixováno, 
pí Hájková odpovídá, že není fixace, ing. Kytlicová doplňuje, že se jedná o zajištěné úvěry, fixaci doporučuje, 
může být sazba i nižší dle vývoje. Konstatovala, že se od 7/20 tyto úvěry již začaly splácet a že částky byly 
vyčerpány. 

 
Další dotaz ing. Kytlicové se týkal participativního rozpočtu, jeho stavu, výběru koordinátora. Ing. Kimbembe 
požádal ing. Černého ve věci o další podrobnější návrhy a detaily. Ing. Černý doplňuje, že v kontrolní zprávě bylo 
již zmiňováno, nicméně navrhuje schůzku s vedením pravděpodobně na radě města s doporučením k přijetí 
usnesení a tím posunu ve věci participativního rozpočtu včetně určení koordinátora akce. 
 
Ing. Kytlicová se dotazuje, který ze 2 sloupců rozpočtu pro TS je platný, ing. Kimbembe odpovídá, že první, tzn. 
původní před úpravou koronakrize. Pí Hájková zmiňuje, že pro město to nebyla lehká situace zvládnout nutné 
financování v době koronakrize při poklesu příjmů. 
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Výdajová část celkem 201 533 716 Kč. 
 
Po diskuzi bylo přijato usnesení: 

 
 

Text usnesení  FV III-01/2020 Výsledek hlasování 
 

FV bere na vědomí předložený návrh rozpočtového opatření  

č. 3/2020 v celkové výši 201 533 716 Kč a připomínkuje: 
 

1) Prověřit náklad na kamerový systém ve výši 711 tis. Kč 
2) Prověřit investice do chodníků vč. sponzorského daru Arcona 

    Capital 

3) Prověřit kauci YD Real  Radlická čtvrť 
4) Doplnit položku 5362 platby daní a poplatků 

5) Zkontrolovat položky 1121 a 1112 
  

Pro 

8  

(Gl, Če,,Ši, Fr, An, Ně, Op, Ky) 
Usnesení bylo přijato 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Info: Členům FV bude následně rozeslán konečný návrh RO 3/2020.  

 
 

 

Ad 5) Cash flow 
 

 

Ing. Kimbembe prezentoval tabulku cash flow, bylo konstatováno, že zůstatky na účtu k dnešnímu dni 

jsou ve výši 9,979 tis. Kč. Aktualizace je provedena do 34. týdne. Dotazy na částku 6,7 mil. Kč v 38. 
týdnu – jedná se o prostředky na úhradu za kauzu losovačka, se musí dle právního zástupce uhradit. 

Mgr. Gloc v období 44. až 46. týdne konstatuje v modelu cash flow pokles zůstatků, ing. Kimbembe 

doplňuje, že se jedná o odhad ve srovnán s minulými obdobími. 
 

 
Mgr. Gloc poděkoval zástupcům města za účast a prezentaci. Odchod ing. Kimbembeho a pí Hájkové 

v 19.55 hod.  
 

 

Ad 6) Kontrolní zprávy – nově zadané 
 
Mgr. Gloc sdělil přítomným členům o přijatých usneseních ze zastupitelstva města ze dne 25.6.2020 ve 

věci zadání navrhovaných kontrolních zpráv, a to: 
 

1) kontrola investičních nákladů na obnovu koupaliště a vyčíslení provozních nákladů na provoz 
prvních dvou sezon 

 

2) kontrola investičních a provozních nákladů a příjmů v souvislosti s činností Městské policie Úvaly od 
založení do konce roku 2019 

 
Ad 1) Koupaliště – představou kontrolní zprávy jsou veškeré náklady spojené s obnovou koupaliště od 

referenda do roku 2020, vyčíslení provozních nákladů, finanční vztahy mezi provozovatelem a městem 

a včetně příjmů. Součástí nákladů by měly být i náklady na parkování vč. cesty. Sumarizovat do 
přehledné tabulky. 

Kontrolní zprávou jsou pověřeni: ing. Opálková + ing. Zach (konzultace  Bc. Šindelářová) 
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Ad 2) Městská policie – od vzniku 1.9.2014 do konce roku 2019 – investiční a provozní náklady, celková bilance i 
ve vztahu k počtu a stavu strážníků, příjmy za služby pro okolní obce, z pokut  apod. 

Kontrolní zprávou jsou pověřeni. RNDr. Franěk + Ing. Angelov-Janev + Mgr. Gloc 

 
 
Ad 7) a 8) Diskuze, různé, závěr 

 

 
Další řádné zasedání FV bude svoláno dle potřeby v zasedací místnosti městského úřadu na nám. Arnošta 
z Pardubic čp. 95. 
Předpoklad je projednání materiálů před dalším zastupitelstvem města, které je stanoveno na 5.11.2020. Schůzka 
FV (pokud bude svolána)  se zatím předpokládá na 19.10.2020. 
 
 
Předseda FV poděkoval přítomným za účast. 
 
Zasedání ukončeno v 20.30 hod. 

 

 
 

Zapsala: 

……………………………………………………. 
Dana Kyralová 

 
 

 
 

 
 

…………………………………………                       ………………………………………….. 

Předseda FV               Ověřovatel  
Mgr. Jaromír Gloc              Bc. Jan Němec 


